
Protokół Nr XLIII

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 26  maja  2021  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 18 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Beata Gajek – Dyl, Pani Anna Karasińska, Pan Wojciech Charyga.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i Rolnictwa,

Pani  Danuta  Batóg  -  Główny  specjalista  ds.  Profilaktyki,  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych i Narkomanii, 

Pan Grzegorz Klimek – Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 i 30 kwietnia 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy rzeczowej Województwu Świętokrzyskiemu –
projekt nr 363/21,  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –
projekt nr 360/21,

c) wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2021  rok  –  projekt  
nr 361/21,

d)  zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2021 roku przez Gminę Staszów – projekt  
nr 362/21,

e) zmiany Uchwały Nr XXXV/310/2020 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 23 grudnia
2020  r.  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
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Problemów  Alkoholowych  oraz  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  dla
gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 356/21,

f) wyrażenia  zgody  na  rozwiązanie  spółki  działającej  pod  firmą  ’’ZDROWIE
KONIEMŁOTY  -  SPÓŁKA  Z  OGRANICZONĄ  ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ”  
z siedzibą w miejscowości Koniemłoty – projekt nr 358/21,

g) ustanowienia pomników przyrody na terenie Gminy Staszów – projekt nr 357/21,

h)  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  części  nieruchomości  gruntowej  oraz  na
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy dzierżawy – projekt  nr
359/21. 

5. Przedstawienie raportu o stanie Miasta i Gminy Staszów za 2020 rok.

6. Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 27.04.2021 r. do
24.05.2021 r. 

7.  Zamknięcie sesji.

Po zapoznaniu  z  proponowanym porządkiem głos  zabrał Burmistrz  Miasta  i  Gminy Staszów

Leszek Kopeć,  który zawnioskował o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie

wyrażenia  zgody  na  rozwiązanie  spółki  działającej  pod  firmą  ’’ZDROWIE  KONIEMŁOTY -

SPÓŁKA  Z  OGRANICZONĄ  ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ”  z  siedzibą  w  miejscowości

Koniemłoty – projekt nr 358/21.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie w/w wniosek, który

został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 16 radnych). Następnie Rada Miejska jednomyślnie

zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku (obecnych było 17 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 i  30 kwietnia 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy rzeczowej Województwu Świętokrzyskiemu – 

projekt nr 363/21,  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –

projekt nr 360/21,

c)  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2021  rok  –  projekt  

nr 361/21,
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d) zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2021 roku przez Gminę Staszów – projekt  

nr 362/21,

e) zmiany Uchwały Nr XXXV/310/2020 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 23 grudnia  

2020 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii

dla gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 356/21,

f) ustanowienia pomników przyrody na terenie Gminy Staszów – projekt nr 357/21,

g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości gruntowej oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – projekt

nr 359/21. 

5.  Przedstawienie raportu o stanie Miasta i Gminy Staszów za 2020 rok.

6.  Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 27.04.2021 r.  
do 24.05.2021 r. 

7. Zamknięcie sesji.

Ad. 3

Radni  nie  wnieśli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia  28  i  30  kwietnia  2021  r.  i  przyjęli  go

jednomyślnie (obecnych było 17 radnych). 

  Ad. 4 a

Pan Grzegorz Klimek – Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego odczytał

projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów pomocy  rzeczowej  Województwu

Świętokrzyskiemu – projekt nr 363/21. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLIII/359/2021

(w załączeniu do protokołu).

    Ad. 4 b     

Pani Henryka Skowron -  Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021- 2035

– projekt nr 360/21. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
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Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLIII/360/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c    

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 361/20.

Radny Hubert Gawłowicz odniósł się do zwiększenia wydatków budżetu Miasta i Gminy Staszów

na  dokapitalizowanie  Staszowskiego  Centrum Przedsiębiorczości  Spółka  z  o.  o.  w  Staszowie  

w  kwocie  60  000,00  zł.  i  zwiększenia  wydatków  budżetu  Miasta  i  Gminy  Staszów  na

wynagrodzenia bezosobowe dla Ośrodka Sportu i Rekreacji w Staszowie w kwocie 30 000,00 zł.

Ponadto  odniósł się do zmniejszenia wydatków budżetu Miasta i  Gminy  Staszów w dziale 600

”transport i łączność” na zadanie dot. ”Przebudowa ulicy Komisji Edukacji Narodowej w zakresie

zatok postojowych” w kwocie 86 000,00 zł. Radny zwrócił się do Burmistrza o udzielenie informacji

w zakresie przebudowy ulicy KEN w Staszowie o planowany termin realizacji zadania i planowany

koszt  przebudowy  zatoki  parkingowej  oraz  planowanego  przeznaczenia  środków  

z dokapitalizowania SCP Spółka z o. o. w Staszowie i  wynagrodzenia bezosobowe dla Ośrodka

Sportu i Rekreacji w Staszowie. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  w  zakresie  zapytania  dotyczącego

dokapitalizowania SCP Spółka z o.  o. w Staszowie przypomniał,  iż spółka prowadzi działania  

w  zakresie  realizacji  projektu  pn.:  „Utworzenie  Staszowskiego  Centrum  Przedsiębiorczości  

w  ramach  wielofunkcyjnego  obszaru  aktywności  gospodarczej”  w  partnerstwie  publiczno  –

prywatnym  przy  wparciu  Ministerstwa  Rozwoju.  Poinformował,  iż  obecnie  przychody  spółki

pochodzą  jedynie  z  wynajmu  pomieszczeń.  Burmistrz  poinformował  o  rozważanej  możliwości

likwidacji Spółki, w związku z czym środki przeznaczone na dokapitalizowanie SCP pozwoliłyby

zamknąć spółkę  bez  zadłużenia.  W zakresie  wynagrodzenia  dla  pracowników Ośrodka Sportu  

i  Rekreacji  w Staszowie wyjaśnił,  iż kwota zostanie przeznaczona dla ratowników wodnych na

kąpielisku  w  Golejowie  w  okresie  letnim.  W  kwestii  przebudowy  ulicy  Komisji  Edukacji

Narodowej w zakresie zatok postojowych poinformował, iż z uwagi na wysokie koszty  realizacji

takiej  inwestycji,  aktualnie  brak  jest  wystarczających środków w budżecie  gminy na realizację

zadania. W związku z tym zapadła decyzja o jego etapowaniu.

Radny  Hubert  Gawłowicz  poprosił  o  przedstawienie  kosztów  w  zakresie  budowy  zatok

parkingowych na ul.  KEN w Staszowie.  
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Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział,  iż na chwilę obecną nie posiada informacji w zakresie

finansowania realizacji zadania. 

Radny Tomasz Otrębski odniósł się do zwiększenia wydatków budżetu Miasta i Gminy Staszów

w dziale 900 ”Miasteczko ruchu drogowego w Staszowie na działce nr 5917/13 – opracowanie

dokumentacji   projektowo – kosztorysowej w kwocie 6 000,00 zł,  ”Skateparki w Staszowie na

działce  nr  5917/7  –  opracowanie  dokumentacji  projektowo  –  kosztorysowej”,  ”Pump  truck  –

rowerowy plac zabaw w Staszowie – opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej ”  

w  kwocie  10  000,00  zł.  Radny  zwrócił  się  do  Burmistrza  o  udzielenie  informacji  w  zakresie

lokalizacji tych obiektów. 

Burmistrz  Leszek Kopeć odpowiedział  radnemu,  iż  w planowanym miejscu  był  Miejski  Park

Górników  Siarkowych,  jednak  z  uwagi  na  trwałość  projektu  uniemożliwiło  to  gminie

umiejscowienie  przedmiotowych  obiektów  na  tym  terenie.  W  związku  z  czym  planowaną

lokalizacją jest na teren przy Szkole Podstawowej nr 3 w Staszowie oraz na terenach Parku im.

Adama Bienia. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr  XLIII/361/2021

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 d    

Pani Henryka Skowron  – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów  zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2021 roku przez Gminę Staszów.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 17 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIII/362/2021 

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani  Danuta  Batóg  –  Główny  specjalista  ds.  Profilaktyki,  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych  i  Narkomanii  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie   zmiany  Uchwały  

Nr XXXV/310/2020 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 23 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych  oraz
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Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr

356/21.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLIII/363/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie Gminy Staszów – projekt nr 357/21.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLIII/364/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i Rolnictwa zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części

nieruchomości gruntowej oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy

dzierżawy – projekt nr 359/21. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLIII/365/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć przedłożył Wysokiej Radzie raport o stanie

Miasta i Gminy Staszów za 2020 rok. Omówił pokrótce wszystkie aspekty opisane w raporcie

i przedstawił zebranym zawartość dokumentu w formie prezentacji multimedialnej (w załączeniu

do protokołu)
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Ad. 6

W  wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  radny  Hubert  Gawłowicz  w  pierwszej  kolejności

pogratulował władzom gminy za otrzymane dofinansowanie na przebudowę przejść dla pieszych na

terenie miasta Staszowa. Zapytał Burmistrza o lokalizację przejść i ich zakres. Poruszył również

kwestię zgłaszaną  przez  mieszkańców  o  braku  informacji  o  sesjach  i  komisjach  na  stronie

www.staszow.pl.  Ponadto  zgłosił  awarię  oświetlenia  w  rejonie  ul.  Jana  Pawła  II  wokół

boiska ,,Wembley”. 

Radny Tomasz Otrębski poinformował o złożonej interpelacji w sprawie wykonania przejścia dla

pieszych z kompletnym oznakowaniem  pionowym i poziomym na ul. Kolejowej w Staszowie na

drodze  wojewódzkiej  Nr  ,,W-764”  na  kilometrażu  58/5  na  trasie  Staszów  –  Połaniec  oraz

wykonanie przejścia dla pieszych z kompletnym oznakowaniem na ul. Solidarności w Staszowie na

drodze wojewódzkiej Nr ,,W-765” na kilometrażu 33/7 na trasie Staszów – Osiek. Ponadto zgłosił

potrzebę wykoszenia poboczy w rejonie skrzyżowań. 

Radny Zdzisław Brzyszcz zapytał  Burmistrza,  czy posiada informacje w zakresie  zatrudniania

pracowników  na terenie  strefy gospodarczej  w podstaszowskim Grzybowie.  Ponadto poprosił  o

informację  w  zakresie  zmiany  organizacji  ruchu  na  ul.  Hugo  Kołłątaja  w  Staszowie  po

przeprowadzonych konsultacjach z mieszkańcami osiedla. Zapytał również jak na chwilę obecną

wygląda sytuacja wysypiska śmieci na Pocieszce. Następnie poruszył temat wysokich krawężników

na ścieżkach  rowerowych w ulicy Mickiewicza i ulicy 11 Listopada w Staszowie, w związku z

czym poprosił burmistrza o interwencję w sprawie poprawy bezpieczeństwa użytkowników ścieżek

rowerowych poprzez obniżenie wysokości krawężników.

Radny  Dominik  Rożek  zapytał  Burmistrza,  czy  podejmowane  są  działania  w  kierunku

modernizacji  oczyszczalni ścieków. Następnie zwrócił  się do Przewodniczącego Rady Ireneusza

Kwiejasza  o  rozważenie  możliwości  zorganizowania  wizji  lokalnej  radnych  w  Zakładzie

Wodociągów i Kanalizacji. Na zakończenie zapytał na jakim etapie  jest proces wykupu gruntów  

w celu poszerzenia cmentarza komunalnego w Staszowie.  

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć w  pierwszej  kolejności  odniósł  się  do

zapytania  radnego  Huberta  Gawłowicza  w  zakresie  dofinansowania  przebudowy  przejść  dla

pieszych na terenie miasta Staszowa poinformował, iż gmina Staszów złożyła wniosek  do Urzędu

Wojewódzkiego  na  zadanie  dotyczące  poprawy  bezpieczeństwa,  z  uwzględnieniem  8  przejść.

Dodał, iż w realizacji tego zadania przewidziane m.in. jest m.in. wykonie azyli, które spowodują

zwolnienie prędkości poruszających się pojazdów, wykonanie aktywnych przejść dla pieszych i ich
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oświetlenia  i  oznakowania.  Nadmienił,  iż  uwzględnione  zostały  do  przebudowy  przejścia  dla

pieszych zlokalizowane na ul. Mickiewicza, ul. Kolejowej, ul. Jana Pawła II, ul. Opatowska.

Radny Hubert Gawłowicz poprosił o udzielenie informacji o planowanym odcinku  przebudowy

przejścia dla pieszych na ul. Mickiewicza w Staszowie.

Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, iż na przedmiotowej ulicy w tej lokalizacji przewidziane

jest wykonanie 2 przejść na odcinku od Łącznika w stronę boiska Orlik). W zakresie zapytania

radnego Gawłowicza dot. awarii oświetlenia w rejonie ul. Jana Pawła II wokół boiska ,,Wembley”

odpowiedział,  iż  zgłoszona kwestia  zostanie  sprawdzona.   W  zakresie  braku informacji  o  sesji

wyjaśnił, iż przedmiotowe informacje są zamieszczane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu

Miasta  i  Gminy  Staszów i  w sposób zwyczajowo przyjęty  tj.  na  tablicach  ogłoszeniowych  na

terenie miasta i gminy, a do czego obligują ich przepisy prawa. Zaznaczył, iż nie mają obowiązku

zamieszczania  takich  informacji  na  stronach  www.staszow.pl.  W  zakresie  zapytania  radnego

Tomasza  Otrębskiego  dotyczącego  wykonania  przejść  dla  pieszych  poinformował,  iż  sprawa

zostanie  skierowana  do Zarządu  Dróg Wojewódzkich  w Kielcach  w kwestii  przeanalizowania

możliwości  zastosowania  takiego  rozwiązania  w  danym  miejscu.  Jeżeli  chodzi  o  wykaszanie

skrzyżowań poinformował, iż sukcesywnie tereny są koszone i oczyszczane. W zakresie zapytania

radnego Zdzisława Brzyszcza dot. zatrudnienia na terenie strefy gospodarczej w podstaszowskim

Grzybowie,  wyjaśnił,  iż  w przypadku  potrzeby  ze  strony przedsiębiorcy  w kwestii  informacji  

o  rekrutacji  pracowników  Urząd  deklaruje  chęć  pomocy  udostępnienia  na  stronie  internetowej

informacji o rekrutacji. W kwestii zmiany organizacji ruchu na ulicy Kołłątaja oraz ulicy Komisji

Edukacji Narodowej poinformował, iż zostały opracowane 4 koncepcje w tej sprawie. Dodał, iż

nadal wpływają liczne sygnały od mieszkańców osiedla „Wschód” w związku z czym na chwilę

obecną  trwa  analiza  wyboru  najkorzystniejszego  wariantu. W  sprawie  zapytania  dotyczącego

obecnego statusu wysypiska śmieci na Pocieszce wyjaśnił, iż na chwilę obecną Spółka PGKiM  

w Staszowie prowadzi starania w zakresie pozyskania środków finansowych, aby przystąpić do

działań związanych z rekultywacją tego obszaru. W zakresie wysokich krawężników na ścieżkach

rowerowych na ulicy Mickiewicza i ulicy 11 Listopada w Staszowie, wyjaśnił, iż zostaną podjęte

działania w zakresie doraźnego uzupełnienia ubytków nawierzchni jezdni. W sprawie poruszonej

przez radnego Dominika Rożka dotyczącej podejmowanych działań w kwestii  wykupu gruntów

poinformował, iż nadal trwają rozmowy w tej sprawie. 

Radny  Bonifacy  Wojciechowski  zapytał,  czy  uda  się  zrealizować  częściowo  zadanie  dotyczące

zamykania altan śmietnikowych usytuowanych na terenie naszego miasta. 
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Burmistrz  Leszek  Kopeć odpowiedział,  iż  środki  na  ten  cel  są  zabezpieczone  w  budżecie  

w związku z czym zadanie będzie realizowane. 

Radny Tomasz Otrębski wniósł o rozważenie możliwości usytuowania ściany na urny z prochami

zmarłych na terenie cmentarza komunalnego. 

Burmistrz  Leszek Kopeć  odpowiedział,  iż  są  prowadzone rozmowy w tej  sprawie  z  zarządcą

cmentarza. Na zakończenie  swojej wypowiedzi przedłożył informację z działalności  za okres od

27.04.2021 r. do 24.05.2021 r. (w załączeniu do protokołu). 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Tomasz Klimek zapoznał z pismami, które

w ostatnim czasie wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie.

         Ad. 7

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 12:15 do godz:15:45.    

              

Protokolant:                      Przewodniczący 

      M. Janowska                          Rady Miejskiej w Staszowie    
               ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
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